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Vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) aan de
ministers van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van Justitie
over allochtone agenten uit criminele
families. (Ingezonden 30 januari 2009)

1
Kent u het bericht dat er de laatste
tijd verscheidende familieleden van
criminelen als agent zijn aangenomen
bij het politiekorps Hollands
Midden?1

2
Hoeveel agenten betreft dit?

3
Is het waar dat in het verleden
politiemensen werden ontslagen
omdat ze een crimineel in hun familie
hadden?

4
Is het bij het aannemen van
allochtonen als politieagent van
minder belang dat zij tot een familie
van criminelen behoren? Zo ja,
waarom? Zo nee, hoe verklaart u dan
deze ontwikkeling bij het korps
Hollands Midden?

5
Kunt u ontkennen dat het politiekorps
Hollands Midden studenten, die
eerder met politie en of justitie in
aanraking zijn geweest heeft
aangenomen voor een zogenaamd
schakeltraject? Zo nee, betekent dit
dat er mogelijk politiemensen worden

aangenomen die een strafblad
hebben?

6
Kunt u aangeven hoeveel korpsen
gebruik maken van deze
voorschakeltrajecten en met welk
doel deze voorschakeltrajecten
worden gebruikt? Kunt u aangeven
hoe de verhouding allochtoon versus
autochtoon is in de verschillende
voorschakeltrajecten van de
betreffende politieregio’s? Kunt u
aangeven hoe hoog het
slagingspercentage is van de
studenten in de voorschakeltrajecten?

7
Deelt u de mening dat het in het
belang van de
criminaliteitsbestrijding noodzakelijk
is dat deze scheefgroei zo snel
mogelijk wordt beëindigd? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u doen?

8
Vindt u dat de politie helemaal geen
afspiegeling van het criminele deel
van onze samenleving behoort te zijn,
zoals kennelijk het beleid van het
korps Hollands Midden is? Wat gaat u
doen om dit beleid te beëindigen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van de leden
Griffith, De Krom en Teeven (allen
VVD), ingezonden 30 januari 2009,
(vraagnummer
2009Z01587/2080911390) en van het
lid Kuiken (PvdA), ingezonden

30 januari 2009, (vraagnummer
2009Z01592/2080911440)

1 De Telegraaf, 29 januari 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
17 februari 2009)

Naar aanleiding van de drie sets
schriftelijke vragen van de leden
Griffith, De Krom en Teeven (allen
VVD) en Kuiken (PvdA) en De Roon
en Brinkman (beiden PVV) met de
bovengenoemde kenmerken over
allochtone agenten uit criminele
families bericht ik u dat het niet
mogelijk is deze vragen binnen de
gestelde termijn te beantwoorden.
Deze vragen werden alle ingezonden
op 30 januari 2009.
De reden voor het uitstel is dat ik nog
wacht op de informatie die ik voor de
beantwoording van deze vragen
noodzakelijk acht.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra ik alle relevante gegevens heb
verkregen.
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